
Z  á  p  i  s  n  i  c  a 

z 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v  D ú b r a v á c h 

zo dňa 26. 2. 2015 

Prítomní: 

 

Starostka: Elena Grňová 

Poslanci:  p. Bc. Katarína Janoková, Miroslav Kapec, Ing. Soňa Matunáková PhD., Emília 

Remeselníková,  Jozef Smutný, Ondrej Záchenský   

Ospravedlnení:   p. Michal Greguss,   

Kontrolór obce: Ing. Ivan Sivok 

Prizvaní: Helena Gajdošová 

 

Občania:    12 

 

 Dnešné  zasadnutie  obecného  zastupiteľstva  otvorila  a  viedla starostka obce Elena 

Grňová,  ktorá   privítala  všetkých   prítomných a konštatovala,  že  zasadnutie  obecného  

zastupiteľstva  bolo zvolané podľa zákona SNR  č. 369/90 Zb. o obecnom  zriadení v znení 

neskorších predpisov  a  uznesenia obecnej rady, písomne s uvedením miesta,  času a programu 

rokovania.  Pozvanie bolo doručené včas všetkým pozvaným. 

 Oboznámila  ich s  programom,  ktorým  sa bude  riadiť zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. Predložila návrh na doplnenie programu, ktorý bol jednohlasne odsúhlasený. 

 Konštatuje, že obecné zastupiteľstvo  má 7 poslancov, z ktorých je  prítomných  6 

poslancov  a  preto  vyhlasuje zasadnutie obecného zastupiteľstva za uznášania schopné. 

Za zapisovateľa určujem:                  p. Emília Remeselníková 

 

Do návrhovej komisie boli zvolení: 
 Ing. Soňa Matunáková PhD, Ondrej Záchenský 

 

Za overovateľov zápisnice určujem: 
 Jozef Smutný, Miroslav Kapec 

 

 

Program: 

 

1.  Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 

2.  Schválenie výsledkov inventarizácie k 31.12.2014 

3.  Schválenie príspevkov pre CVČ 

4.  Schválenie rozpočtu na roky 2015 - 2017 

5.  Správa hlavného kontrolóra o vyhodnotení kontrolnej činnosti za rok 204 a plán kontrolnej 

činnosti na I. polrok 2015 

6.  Výber Fy na zhotovenie a rozšírenie verejného osvetlenia Iviny 

7.  Žiadosť Fy Mravec a synovia Dúbravy o zriadenie parkoviska 

8.  Schválenie zmluvy so Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou a.s. Banská Bystrica  

9.  Diskusia 

10.Schválenie návrhu na uznesenie 

 

 



Bod 1/ Správa o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ 

 

Referuje: p. Elena Grňová - starostka obce  

OR zasadala 2-krát: 

 - Na januárovom zasadnutí previedla kontrolu uznesení z posledného zasadnutia OZ, 

konštatovala, že uznesenia sa plnia. Organizačne zabezpečila dnešné zasadnutie OZ 

a prehodnotila otázky, ktoré bude obecnej zastupiteľstvo prerokovávať.  

- Na februárovom zasadnutí sa OR prejednala návrh rozpočtu ako aj ostatné podklady pre 

rokovanie obecného zastupiteľstva. Písomná správa je priložená k zápisnici.   

 

                    Uznesenie č. 7/15 

  O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 

 

          a)  b e r i e   n a   v e d o m i e 

 

 správu o činnosti OR od posledného zasadnutia OZ  

 

          b)  s ú h l a s í 

 

 s postupom zabezpečovania uznesení 

 

 

Bod 2/ Schválenie výsledkov inventarizácie k 31.12.2014 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 Starostka obce oboznámila prítomných s výsledkami inventarizácie majetku obce so 

stavom k 31.12.2014.  Písomná správa je priložená k zápisnici. 

                           Uznesenie č. 8/15 

   O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 

               s ch v a ľ u j e 

 Výsledky inventarizácie majetku obce k 31.12. 2014 

 

Bod 3/ Schválenie príspevkov pre CVČ 
 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

Pani starostka oboznámila prítomných  s tým, že v rámci balíka podielových daní, ktoré dostáva 

obec mesačne z daňové úradu sú aj príspevky pre CVČ. Navrhla, tak ako po minulé roky 

poskytnúť 60,- € na žiaka a rok na základe vydokladovaných žiadostí.  

 

                      Uznesenie č. 9/15 

 O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 

 

             s c h v a ľ u j e 



 Príspevok pre centrá  voľného času na rok a žiaka vo výške 60 €. 

Bod 4/ Schválenie rozpočtu na roky 2015 – 2017 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 Hovorila o tom, že v zmysle zákona 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy je obec povinná vytvoriť rozpočet na 3-ročné obdobie.  Vychádzajúc 

z predchádzajúcich období predložila návrh na jeho schválenie. Písomný návrh je prílohou 

zápisnice. 

         Uznesenie č. 10/15 

 O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 

 A/  b e r i e  n a   v e d o m i e 

       rozpočet  obce na roky 2016 – 2017 ako nezáväzný podľa predloženého návrhu 

               B/  s ch v a ľ u j e 

      1. rozpočet obce na  rok 2015 ako záväzný podľa predloženého návrhu  

      2. správu hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na roky 2015 – 2017 

 

 

Bod 5/ Správa hlavného kontrolóra o vyhodnotení kontrolnej činnosti za rok 2014 a plán 

kontrolnej činnosti na I. polrok 2015 

 

Referuje: Ing. Ivan Sivok, hlavný kontrolór 

Predložil prítomným vyhodnotenie činnosti za rok 2014 a plán kontrolnej činnosti na I. polrok 

2015. Písomné správy sú priložené k zápisnici. 

         Uznesenie č. 11/15 

 O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 

 A/  b e r i e  n a   v e d o m i e 

       Správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2014 

               B/  s ch v a ľ u j e 

      Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2015 

Bod 6/ Výber Fy na zhotovenie a rozšírenie verejného osvetlenia Iviny 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce 

 Oboznámila prítomných s tým, že boli priamo oslovené 3 firmy na dodanie ponuky 

a zároveň ich oboznámila s dvomi ponukami, ktoré zaslali oslovené firmy. Navrhla vybrať fy 

Strieborného, nakoľko dal nižšiu sumu dodávky.   

         Uznesenie č. 12/15 



 O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 

  s ch v a ľ u j e 

 Fy Strieborný za dodávateľa na zhotovenie a rozšírenie verejného osvetlenia Iviny 

 

Bod 7/ Žiadosť Fy Mravec a synovia  o zriadenie parkoviska 

 

Referuje: Elena Grňová, starostka obce     

 Požiadala  zástupcu Fy Mravec a synovia  p. Ing. Kudríka, aby predstavil svoj  

zámer o zhotovení parkoviska pre firemné autá.    

         Uznesenie č. 13/15 

 O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 

 A/  b e r i e  n a   v e d o m i e 

      informáciu zástupcu fy Mravec a synovia Dúbravy o zriadenie parkoviska 

               B/  o d p o r ú č a 

      Fy Mravec a synovia  vstúpiť do rokovania s Urbárskou spoločnosťou Dúbravy ako 

       vlastníkom pozemku – záhrada  pri materskej škole k zriadeniu parkoviska na parc. 

      č. 252  

 

Bod 8/  Schválenie zmluvy  so Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou a.s. Banská 

Bystrica  

Referuje: Elena Grňová, starostka obce    

 Oboznámila s návrhom novej zmluvy so Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou 

a.s. Banská Bystrica, ktorá oproti zmluve z roku 1998 je  nevýhodná pre obec. OR navrhuje, 

aby starostka novú zmluvu nepodpísala, s odvolaním sa na zmluvu z roku 1998 a prípadné 

doplnenie je potrebné riešiť dodatkom. Obec má akcie v uvedenej spoločnosti majú reálnu 

hodnotu 5 mil. Sk, , o ktoré spoločnosť nemá záujem. 

          Uznesenie č. 14/15 

 O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o 

 A/  n e s ú h l a s í 

       s podpisom návrhu zmluvy č. 1/2014-4000002516 zo dňa 19.9.2014 so    

       Stredoslovenskou vodárenskou spoločnosťou a.s. Banská Bystrica ku kanalizácii 

       Dúbravy 

  B/  o d p o r ú č a 



       starostke obce vstúpiť opätovne do rokovania so SsVS Banská Bystrica a to s

       návrhom uzatvorenia dodatku k zmluve z roku 1998 a trvať na pôvodných    

       podmienkach  zmluvy.  

 

Bod 4/ Diskusia  

 

V úvode diskusii vystúpil hlavný kontrolór obce a doplnil správu o kontrole činností za rok 

2014. Informoval, že vykonal všetky kontroly, ktoré mu prikazuje zákon, nezistil žiadne 

nezrovnalosti. Rozpočtové pravidlá boli dodržané. Doporučuje vrátiť sa  minimálne o polroka 

k rozpočtu a presunúť niektoré položky.   

p. starostka informovala  o vykonaní fyzickej inventarizácii za rok 2014 boli vyhotovené 

materiálové a inventarizačné zápisy  a vzniknutom rozdiele v obchod, ktorý bol uhradený 

zamestnancom,  informovala o elektronickom trhovisku, o reagovaní na výzvu o výmene 

elektrických pecí v MŠ, ktorá bola zaslaná na ministerstvo financií,  pec môže dodať SSE , 

Ing. Matunák navrhol podlahové kúrenie MŠ, kritizoval internet v Ivinách 

p. Miroslav Kapec navrhol parkovisko pri cintoríne pre Fy Mravec,  

Ing. Matunáková PhD. upozornila  na možnú povodeň v prípade zahatania dažďovej vody,                        

p. Valocka navrhol možnosť parkovania na pozemku US Dúbravy, autá by nestáli na miestnej 

komunikácii,  

predseda  US p. Kapec požiadal Ing. Kudríka oslovenie US,  

p. Gajdošova sa tiež obáva povodne, lebo budova MŠ je dosť vlhká. 

Ing. Matunáková PhD. – oboznámila o zaoberaní sa likvidáciou odpadu,  nakoľko obec 

platí veľa financií za odpad, 

p. Smutná hovorila, že niektorí občania neseparujú odpad a vyzvala poslancov 

o skontrolovanie, ďalej pripomenula dokončenie chodníka v centre obce. 

Smutný hovoril o divokých skládkach odpadov požiadal o umiestnenie tabúľ Zákaz sypať 

smeti, požiadal o vyzvanie občanov na pripojenie sa na kanalizáciu na dolnom konci a chodník.  

p. Ľalík odpovedal, že to nie je možné , nakoľko nie sú zabudované šachty a zatiaľ nie je možné 

robiť chodník na dolný koniec. 

p. Gajdošová predniesla diskusný príspevok k SPOZ, ktorý je v prílohe. 

p. Remeselníková na základe rozhovoru s občiankami obce, ktoré postrádajú vystúpenie deti 

MŠ pri obecných akciách t.j. Deň matiek a Október mesiac úcty k starším nájsť spoločné 

riešenie so zamestnankyňami obce. 

p. Kapec M. pripomenul zriadenie kultúrnej komisie. 

p. Kapec J. žiadal o zmenu územného plánu k pozemkovým úpravám 1.4.2015 z dôvodu 

záujemcov o stavebné pozemky  

p. Ľalík povedal, že nie je potrebný doplnok územného plánu obce, nakoľko je dostatočné 

množstvo pozemkov pri sieťach. 

P. Valocka Ján a Ondrej požiadali o opravenie prístupovej cesty v Ivinách, ktorú zničili autá 

s drevom US Dúbravy a auta Ing. Trnku cesta bola opravená, ale je ešte v horšom stave ako 

pred úpravou 

p. Šufliarsky požiadal o vykonanie zberu ojazdených pneumatík a vyzvať firmy, ktoré 

vykonávajú pohrebné služby o očistenie zablatených pomníkov na cintoríne. 

 

 

 

 

 



Bod 5/ Návrh na  uznesenie 

 

PhD. Soňa Matunáková - predsedkyňa návrhovej komisii predniesla návrh na schválenie 

uznesení z dnešného zasadnutia. 

Uznesenia boli jednohlasne schválené 6 prítomnými poslancami OZ, za hlasovalo: 6 poslancov 

(Bc. Katarína Janoková, Ing. Soňa Matunáková PhD, Ondrej Záchenský,  Jozef Smutný, 

Miroslav Kapec, Emília Remeselníková),  

 

proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

 Keďže  viac pripomienok  a návrhov  zo strany  prítomných nebolo, starostka  

poďakovala  za  účasť  a  zasadnutie  obecného zastupiteľstva ukončila. 

 

I. Overovateľ: 

  Jozef Smutný   

 

II. Overovateľ: 

Miroslav Kapec 

                    

                                  Elena Grňová 

                                           starostka obce 

 

 


